

EiHub

初創基地

The Library is pleased to announce the opening of “[EI Hub](#)” ([Entrepreneurship and Innovation Hub](#)), a co-working space in support of entrepreneurship and innovation education at EdUHK, on Monday, 17 June 2019. EI Hub is operated by [Entrepreneurship and Innovation Education Unit \(EIEU\)](#) of the Library and provides 24-hour office spaces for students who are carrying out projects or starting their own businesses. It provides:


- Shared Office Area: with 4 Group Working Spaces (E01-E04), each for 5 persons and with 55” 4K display and flexible furniture. The Shared Office Area is also equipped with writing walls, projector, video camera and PA system, and thus can be reconfigured for talks, larger group meetings, business competitions, teleconferences, remote teaching, etc.
- Meeting Room (E05): for 9 persons with 65” 4K display, flexible furniture, writing walls and video conferencing equipment.
- EIH Collection: with over 400 books and magazines on entrepreneurship and innovation.
- 3-in-1 Octopus-operated machine for photocopying, scanning and Wi-Fi printing.

EI Hub is located on LP/F of Mong Man Wai Library. EdUHK students can make advance booking beginning at 9:30 am on 17 June 2019 with the Library Booking System (<https://app.lib.eduhk.hk/booking/day.php?area=10>). The Library will impose black-out periods from time to time during which only participants of projects organized or supported by EIEU will be allowed to book facilities at EI Hub. To create a cozy environment for students to work and mingle with their teammates, EI Hub is a Discussion Zone and a designated library area which allows snacks and drinks consumption. For details, please check out the updated Library Food and Drinks Policy at <https://www.lib.eduhk.hk/food-and-drinks-policy/>.

由圖書館[企業及創新教育組](#)設立的[初創基地](#)，將於2019年6月17日星期一正式開放。初創基地是一個支援教大企業及創新教育的協作空間，為開展專案和投入創業的同學提供一個24小時辦公室。初創基地的設施包括：

- 共享辦公室：提供 4 個小組工作間 (E01-E04)，每組設置 5 個座位、55 吋 4K 顯示屏和彈性組合傢俱。共享辦公室亦設有白板牆、投影機、錄影器材及廣播系統，因此可以隨時改變為講座、較大型會議、商業比賽、視像會議、遙距教學等場地。
- 會議室 (E05)：設有 65 吋 4K 顯示屏、彈性組合傢俱、白板牆和視像會議設備，可供 9 人使用。
- 初創特藏：收藏超過 400 種有關企業及創新的書籍和雜誌。
- 八達通 3 合 1 影印機：提供影印、掃描、無線列印功能。

初創基地位於蒙民偉圖書館低層平台。由2019年6月17日早上9:30開始，教大同學可以使用圖書館預約系統 (<https://app.lib.eduhk.hk/booking/day.php?area=10>) 預約小組工作間或會議室。圖書館會不時實施特別管制時段，屆時只有企業及創新教育組主辦或支持項目的參加者方可預約初創基地設施。此外，為了讓使用者在輕鬆的環境下協作討論，初創基地是一個討論區及指定可以享用零食和飲品的地點，詳情請參閱已更新的圖書館飲食守則 <https://www.lib.eduhk.hk/zh/food-and-drink-policy/>。

360 video of EI Hub
初創基地360影片 



Sidney Cheng, Librarian
圖書館館長 鄭保瑛
14 June 2019